
Брчко наставља позитивне процесе, али напредак мора бити
бржи

Говор првог замјеника високог представника и супервизора за Брчко Џонатана Менутија
на церемонији обиљежавања 23. годишњице оснивања Брчко дистрикта

Поштовани званичници, гости, грађани и грађанке Брчког. Прије свега, желим да вам свима честитам Дан
Брчко Дистрикта, као и Међународни дан жена.

Осми март нам даје прилику да подвучемо линију и оцијенимо напредак у протеклој години. Драго ми је
што могу да кажем да је Дистрикт наставио позитивне процесе.

У  фебруару  је  завршен  споменик  цивилним  жртвама,  посљедњи  дио  договора  о  споменицима  из
давне 2009. Није било лако постићи тај договор, као што није било лако изаћи из деценије стагнације
реформи у Брчком.

Али Брчко је успјело. Тај споменик је стални подсјетник да нема алтернативе договору и заједничком раду
на заједничкој будућности.

У том духу, јуче смо обиљежили почетак радова на новој пословној зони. Нова пословна енергија и добро
плаћени послови у приватном сектору су најбољи начин да понудимо боље услове младима. То ће да
ослободи грађане терета политичких веза и сведе јавну управу на разумне оквире.

Дистрикт је надишао спољне притиске, као што је пораст цијена енергије које је узроковала брутална
агресија Русије на Украјину. Наставила се модернизација Луке.

Наставља се и деминирање преосталих подручја, као и развој капацитета тијела (институција) за борбу
против корупције и сукоба интереса. У току су израде закона за реформу јавне управе и развој енергетског
сектора.

https://www.ohr.int/%d0%b1%d1%80%d1%87%d0%ba%d0%be-%d0%bd%d0%b0%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%b2%d1%99%d0%b0-%d0%bf%d0%be%d0%b7%d0%b8%d1%82%d0%b8%d0%b2%d0%bd%d0%b5-%d0%bf%d1%80%d0%be%d1%86%d0%b5%d1%81%d0%b5-%d0%b0%d0%bb%d0%b8/
https://www.ohr.int/%d0%b1%d1%80%d1%87%d0%ba%d0%be-%d0%bd%d0%b0%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%b2%d1%99%d0%b0-%d0%bf%d0%be%d0%b7%d0%b8%d1%82%d0%b8%d0%b2%d0%bd%d0%b5-%d0%bf%d1%80%d0%be%d1%86%d0%b5%d1%81%d0%b5-%d0%b0%d0%bb%d0%b8/


Неке од ових ствари вам звуче познато јер о њима слушате већ дуже вријеме. И док су неки застоји
узроковани спољним факторима, други су кривица локалних органа.

Брчко мора брже да рјешава проблеме и завршава пројекте! Циљеви сами по себи немају смисла ако их не
остварите, а процес није исто што и резултат.

Вријеме је да грађани и грађанке виде стварне резултате на терену. Стварне километре новог аутопута.
Стварну реформу јавног сектора!

Власти Дистрикта имају одговорност да задрже фокус на реформама и не дозволе додатне застоје. Ово
јесте и увијек ће бити одговорност институција Дистрикта.

Радујем се наставку рада са локалним званичницима и још љепшој панорами Брчког на наредној прослави
Дана Дистрикта.

Хвала вам.


